
 

 

Dagsorden for bestyrelsesmøde, 8 august 2024. kl. 19:30 – 21:15 

Deltagere: Ulla, Palle, Jakob og Thomas – Afbud Bo, Per, Skole Jacob 

1. Referat fra sidste møde – godkendelse 

Referat er godkendt. 

 
2. Kort orientering fra haldriften. 

Iben holder ferie indtil 12/8 2024, Hun har sidste dag 30/8. Jane I starter 26/8.  Der kommer nyt spejl 
i fitness. IF betaler. Uge 33 bliver branddørene skiftet af Ødsted Tømrer.  Samme tømrer giver bud på 
udskiftning af indgangsparti, så det matcher branddørene. Vejle kommune betaler gildet.
Affugtningen er stadig i gang i fitnesslokalet. 

 
3. Budget og økonomi, "Per" 

Alt er godt, der er flyttet flere penge til ”rentekontoen” 

 
4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per "  

 
Ikke noget nyt. 
 
               5.     Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen           
                        og it "Palle"  
 
Pickle-ball – det er på eget initiativ, hvor folk har booket badmintonbaner i multihallen i VN, ikke noget 
IF står for. IF er altid klar på nye alternativer, men vil dog ikke gå ind og søge trænere og andet. IF 
forsøger at fordele idrætsgrenene efter bedste evne, det kan nok aldrig blive time for time. Vi mangler 
en form for ude-idræt i ØS. Halkoordinatoren skal sættes ind i div. IT, hvilket Palle glæder sig til. 
 
 

5. Orientering fra skolen, Sponsorater "Skolebestyrelsen" 
 
Ingen repræsentant fra skolen med til mødet. 

 
 

6. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla"  
 
 Kristina har valgt at trække sig fra Cafe-udvalget, det består nu af Jane I, Brit og Ulla. Frivillig-møde d. 
22/8, der skal ”reklameres” lidt ved Købmanden inden. Der er sat tiltag i søen for at få flere frivillige. 
Måske skulle man overveje kun at have åbent når der er stævner eller arrangementer i weekenderne, 
eller fredagscafe hver 3-4 fredag. 21 sep. er der loppemarked i hallen, der er solgt 8 borde indtil nu, vi 
håber på mange flere. 
       
 



 

             
 
 
  7.     Status projekter/udvikling/emner 
 
         Videre forløb med ny halinspektør struktur – samtaler i uge 34 vedr, rengøringstjanserne i det 
nye setup, der er indkaldt 4 til samtale ud af alle ansøgerne. 2 ungarbejdere bliver også kaldt til 
samtale vedr. ”ungejobs” 
 
         Status på skolens bookning af hallen ”Bo” – Det skulle være på plads 
 
         Status på skinne i Hal ”Bo” – Den er lavet. 
 
         Status på ventilation i cafe ”Per” - Emhætter er sat op, der mangler dog strøm, da det ikke var 
en del af tilbuddet. Mon ikke Bo fikser det? 
 
         Status på renovering af branddøre og indgang ”Per” – Se afsnit 2 
 
         Status på kamera ”Palle + Thomas” - Der er indkøbt 4 stk. der bliver sat op hurtigst muligt. Vi 
har nu 7 stk.  
 
 
                9.    Indkomne forslag emner – Ingen forslag 
          
                      
              10.     Evt.  – Emner til fornyelser: Forslag om elektronisk åbning af dør til cafe og mødelokale 
(Palle) – ABA anlæg – stor port i enden af hallen – Lys udvendig i halens længde – vaskerobot til gulv. 
 
            
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Møde plan 

 

2023/2024 ugedag  kl emne 
23. maj 2024 torsdag  19:30 Bestyrelsesmøde, konstituerende 

20. juni 2024 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

08. august 2024 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

19. september 2024 torsdag   
19:30 

Bestyrelsesmøde 

26 oktober 2024 
Lørdag 

 
 

Halbal 

7. november 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

12. december 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

16. januar 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

27. februar 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

3. april 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

2025 
lørdag 

 
18:30 

Nytårskur/hjælperfest 

24. april 2025 
torsdag 

 
19:30 

Generalforsamling 

     

 

 

 


